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• Närvarande representant från 7A, 7B, 7C, 7D2, 8A, 8B, 8D, 9B, 9D samt rektor 
• Ordförande, Thea Lysén 
• Sekreterare, Rektor 
• Föregående protokoll 
• Hur var politikerbesöket? Det upplevdes som intressant och lärorikt men att det kunde 

bli lite långtråkigt. Ibland förstod eleverna inte allt då politiker använde svåra ord och 
meningar. 

• Hur var Yrkesmässan? För kort tid på yrkesmässan, hann inte prata med alla 
utställare. Annars var utställningen överlag bra. Lite olika meningar kring hur 
förbereda utställarna var, vissa var väldigt förbereda och vissa visste knappt vad de 
skulle prata om. Vissa klasser var förbereda medans vissa inte hade pratat om det så 
mycket i klasserna innan. 

• Hur var elevriksdagen? Okej föreläsning men inte lika bra som förra året. 
Seminarierna var bättre än förra året, bättre uppstyrda. Maten var bra. 

• Information om ombyggnation av bussgatan. De kommer bygga om vägen så att bilar 
ej kommer kunna köra igenom och bussarna får vända i en vändzon. Två stora 
parkeringar kommer också byggas men de kommer kanske inte vara klara till 
skolstart ht 2024.  

• Vad ska vi satsa på nästa gång till skolan om skadegörelsen fortsätter minska? 
Discogolv i cafeterian, många bra bollar att ha till uteaktiviteter,  

• Finns stort intresse av att delta i rörelseråd från klasserna. 
• Utvärdering av elevråd. Bättre uppstyrt så att alla klasser verkligen har sina klassråd. 

Att mentorer hjälper elevrådsrepresentanter mer så att det blir av. Behöver nytt 
klassrådsprotokoll. Att elevrådet gör protokollet i början av terminen. Att matråd och 
klassråd fortsätts hållas isär. Oftare matråd, 2-3 gånger per termin. 

• Diskussion från klassråd 
- Arbetsmiljön är för tillfället väldigt dålig för eleverna då det är 28-29 grader varmt i 

de flesta klassrummen och finns ingen syre. Eleverna klarar inte av att 
koncentrera sig och deras studieresultat blir lidande. Behövs solskydd, 
mörkläggning och någon form av kylningsfunktion.  

 

 


